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Abstract (en)
[origin: ES8706811A1] Liquid aftertreatment preparations for laundry having fabric-softening, acidifying and antichlorinating properties which
contain, in acidic aqueous solution, hydrogen peroxide or an organic percarboxylic acid, a quaternary ammonium compounds, and hexafluorosilicic
acid and/or water-soluble salts thereof, more especially the magnesium salt, as an acidifying agent. Preparations containing magnesium salts of
hexafluorosilicic acid are distinguished by particularly high stability of the per compounds.

Abstract (de)
Flüssige Wäschenachbehandlungsmittel mit textilweichmachenden, absäuernden und antichlorierenden Eigenschaften enthalten in saurer
wäßriger Lösung Wasserstoffperoxid oder eine organische Percarbonsäure, quartäre Ammoniumverbindungen, Hexafluorkieselsäure und/
oder ihre wasserlöslichen Salze, insbesondere des Magnesiumsalz als Säuerungsmittel. Mittel mit einem Gehalt an Magnesiumsalzen der
Hexafluorkieselsäure zeichnen sich durch eine besonders hohe Stabilität der Perverbindungen aus.
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